
RM.0002.7.27.2017                       

PROTOKÓŁ Nr 27/2017
z XXVII Sesji VII kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 30 listopada 2017 roku.

Ad. 1 - 5 
– otwarcia  XXVII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  o  godz.  10.00  dokonała

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska, 

– w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (kopia listy obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady,

– Na sekretarza XXVII sesji wybrano radnego: Krystiana Betlińskiego,

– Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, 15-ma głosami „za”,

– Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie, 15 radnych opowiedziało się za jego

przyjęciem.

Ad. 6

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania między sesjami. Powiedział m.in., że oprócz zaj-

mowania się sprawami bieżącymi gminy podpisał umowę zbiorową kilkunastu gmin, na dostawę

energii elektrycznej dla oświetlenia ulicznego; uczestniczył w spotkaniu dotyczącym przebudowy

drogi W-266; uczestniczył w spotkaniu Kół Gospodyń Wiejskich „Kaczka po naszymu”; uczestni-

czył w spotkaniu zarządu firmy „Ekonstal” dotyczącym poszerzenia ich działalności; uczestniczył w

spotkaniu w Urzędzie Wojewódzkim dotyczącym dofinansowania powstania żłobka; uczestniczył w

posiedzeniu Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego; podpisał umowę na dofinansowanie bu-

dowy oczyszczalni ścieków; uczestniczył w obchodach Święta Pracownika Socjalnego w Warszta-

tach Terapii Zajęciowej w Nowej Wsi oraz w M-GOPS w Piotrkowie Kujawskim. Jeśli chodzi o za-

dania i inwestycje Burmistrz poinformował, że: dołożono lamp ulicznych, wykonano kolejny etap

oświetlenia parku w Piotrkowie Kujawskim, rozpoczęto przebudowę boiska przy ul. Targowej, na

ukończeniu są prace remontowe przy Urzędzie Miasta i Gminy (parking i elewacja), uporządkowa-

no drogę do tzw. Bulwarku w Połajewie, Do 30.11 do godz. 12.00 można składać ofery w konkursie

na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Byczu, zakupiono koparkę dla Zakładu Komunalnego, przygo-

towano budżet na 2018 rok.

Ad. 7.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że w ostatnim czasie uczestniczyła w wielu spotkaniach,
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m.in.: w spotkaniu w sprawie pomocy dla rolników z terenów nawałnic – plony zostały przekazane

gminie Gostycyn. W tym miejscu Pani Przewodnicząca serdecznie podziękowała wszystkim, którzy

coś ofiarowali.  Ponadto uczestniczyła ona w uroczystości pasowania pierwszoklasistów w SP w

Piotrkowie  Kujawskim;  uczestniczyła  w obchodach  święta  kaczki;  Brała  udział  w  spotkaniach

dotyczących  tworzenia  Strategii  Rozwoju  Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski;  zainicjowała

wspólnie z Panią Dyrektor BiOK konkurs fotograficzny „Miasto i Gmina w czterech porach roku”. 

Ad. 8

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVII/172/2017 w sprawie określenia 

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. Powiedziała, że nie ma w projekcie tej 

uchwały zmian w stosunku do roku ubiegłego.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVII/172/2017: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXVII/172/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVII/173/2017 w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na obszarze gminy Piotrków 

Kujawski. – wersja wprowadzona po posiedzeniu komisji w dniu 29.11.2017 r.

- Pan Andrzej Schmidt powiedział, że chce poddać pod dyskusję stawki podatków. Jego zdaniem 

powinny pozostać stawki zaproponowane przez Burmistrza w pierwszej wersji. Dodał, że niedawno

Państwo dało ludziom 500+, więc żyje im się lepiej. Złożył wniosek formalny o pozostawienie w 

projektach uchwał stawek pierwotnie zaproponowanych przez Burmistrza.

Głosowanie dotyczące wniosku Pana Andrzeja Schmidta: 2 głosy „za”, 13 głosów „przeciw”, 0 gło-

sów „wstrzymujących się” – wniosek został odrzucony.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVII/173/2017: 13 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymując się”. Uchwała

Nr XXVII/173/2017 została przyjęta zwykłą większością głosów. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVII/174/2017 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVII/174/2017: 13 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXVII/174/2017 została przyjęta zwykłą większością głosów. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVII/175/2017 w sprawie zwolnień w 

podatku od nieruchomości na 2018 rok.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVII/175/2017: 14 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr XXVI/175/2017 została przyjęta zwykłą większością głosów.
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- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVII/176/2017 w sprawie określenia wy-

sokości stawek podatku od środków transportowych

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVII/176/2017: 13 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr XXVI/176/2017 została przyjęta zwykłą większością głosów.

- Pan Jarosław Waszak poprosił aby w projekcie uchwały Nr XXVII/177 w § 3 ust. 3 skreślić „rozli-

czanych w okresie kwartalnym” i zakończyć po słowie „wpłat”. Tak nakazała Regionalna Izba Ob-

rachunkowa.

- Pan Mariusz Wojciechowski zapytał czy to oznacza, że te wpłaty nie będą rozliczane wcale?

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że będą rozliczane, ale w okresach wynikających z umowy.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVII/177/2017: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr XXVI/177/2017 została przyjęta jednogłośnie..

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVII/178/2017 w sprawie zatwierdzenia 

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie scieków.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVII/178/2017: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr XXVII/178/2017 została przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVII/179/2017 w sprawie ustalenia 

jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na 2018 rok dla zakładu budżetowego

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVII/179/2017: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr XXVII/179/2017 została przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVII/180/2017 w sprawie przyjęcia 

„Rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Piotrków Kujawski z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok”

- Pan Jarosław Waszak odczytał sprawozdanie z przeprowadzenia konsultacji z 

organizacjami pozarządowymi. Projekt uchwały był umieszczony na tablicy ogłoszeń 

Urzędu oraz na stronie internetowej Urzędu. W zakreślonym terminie nie wpłynęły uwagi 

od żadnego z uprawnionych podmiotów.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVII/180/2017: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr XXVII/180/2017 została przyjęta jednogłośnie.
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- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVII/181/2017 zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 

2017-2029.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, ze w dniu wczorajszym przedstawił Radnym wszystkie

zmiany w budżecie na 2017 rok, zapytał czy są jakieś pytania szczegółowe?

- Pan Krystian Betliński zapytał co jest przyczyną zmienijszenia o 125 tys. zł wydatków na 

przebudowę chodnika w ul. Włocławskiej?

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że za wyznaczoną w budżecie kwotę nikt nie zaoferował 

wykonania w przetargu. Zgłosiła się firma za 100 tys. zł więcej. Nie skorzystaliśmy z tej 

oferty i przesunęliśmy to zadanie na kolejny rok, za mniejsze pieniądze. Pan Burmistrz do-

dał, ze wszystkie szkoły będą miały laptopy do obsługi e-dziennika.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVII/181/2017: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr XXVII/181/2017 została przyjęta zwykłą większością głosów.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVII/182/2017 zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2017.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVII/182/2017: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr XXVII/182/2017 została przyjęta zwykłą większością głosów.

Ad. 9

- Pan Piotr Dziubich poprosił aby Pan Kierownik Zakładu Komunalnego naświetlił zgroma-

dzonym osobom sprawę przyszłych cen wody.

- Pan Władysław Rybarczyk wyjaśnił, ze nowa ustawa dot. w/w wchodzi w grudniu tego 

roku, taryfa opłat za wodę i ścieki będzie obowiązywać przez 180 dni od jej wejścia w życie.

Po tym terminie będzie trzeba zatwierdzić nowe stawki według nowych zasad. W zakładzie 

komunalnym będzie trzeba zatrudnić nowe osoby, aby sprostać wymogom nowej ustawy, 

np. tworzeniu kosztorysu do usunięcia awarii. Podmiot – Polskie Wody będzie sam opomia-

rowywał urządzenia do poboru wody, chyba, że uznają, iż zamontowane przez nas są dobre. 

Zmianą jest też to, że będą dwie opłaty: stała – od wydobycia wody i zmienna. Stacje, które 

mają zawyżone pozwolenie wodnoprawne będą zmuszone z tego uciekać. Będzie to opłata z

wydobycie wody, a nie tylko za ilość sprzedaną.

- Pani Joanna Karmowska zapytała jak wyglądać będzie sprawa wydobycia wody ze studni 

głębinowych?
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- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, że tam też będą obowiązywać te opłaty. Gminy 

nie będą miały nic do wysokości opłat. Podmiot Polskie Wody będzie miał szeroki zakres 

uprawnień, będą karane firmy oraz kierownicy osobiście. Firma ta zastąpi Urząd Miar i 

Wag.

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał kiedy będzie rozpoczęta przebudowa drogi W-266?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że prace są na etapie projektowania, a konkretnie na 

etapie oddziaływania na środowisko.

Ad. 10

- Pan Andrzej Schmidt przekazał podziękowania od Stowarzyszenia Rozwoju Miasta i Gmi-

ny Piotrków Kujawski za utrzymanie szkoły zawodowej. Dodał, że do tej szkoły chodzą za-

zwyczaj dzieci biedne i trzeba robić wszystko aby tę szkołę utrzymać. Podziękował również 

za uporządkowanie cmentarza w Przewozie i poprosił, w ślad za tym, aby uporządkować 

cmentarz w Lubsinie. Na koniec wypowiedzi podziękował za poprawienie wyglądu Urzędu 

Miasta i Gminy, dodał, że sam budynek i okolica wyglądają ładniej, a Piotrków Kujawski 

nabiera kultury.

- Pan Jan Braer podziękował za drogę do cmentarza od mieszkańców parafii. Następnie za-

pytał ile przejazdów kolejowych w naszej gminie będzie rozebranych?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że na spotkaniu z przedstawicielami PKP nikt nbie 

słuchał naszych sugestii, co do tych przejazdów. Ponadto wydawanie pieniędzy publicznych 

w kwocie około 500-600 tys. zł jest niecelowe, a nikogo z osób prywatnych też nie będę na-

mawiał do tego aby te pieniądze wydał.

- Pan Krystian Betliński poprosił o wysłanie równiarki na koniec miejscowości Trojaczek.

- Pan Marian Stramowski poprosił o wysypanie kamieniem drogi do Świesza, dodał, że tam-

tędy nie da się już przejechać.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że był z delegacją na sesji w Bytoniu. Tamtejsi Radni i 

władze nie przychylili się do naszej prośby dotyczącej tej drogi. Dla naszej gminy ta droga 

jest ważna, a dla nich mniej. Dodał, że jeśli pogoda pozwoli to wygospodarowany zostanie 

kamień z ostatniej dostawy „gorszego sortu” i wówczas będzie można w tamtym rejonie go 

wysypać. Powtórzył, że ostatnio zakupiony kamień jest złej jakości.

- Pan Piotr Dziubich zapytał co z ul. Dworcową. „Rolnicy wciąż pytają, bo nie można tam 

przejechać.”

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że geodeta z Lubrańca dostał zlecenie od PKP na roz-

graniczenie tej drogi. Będzie to zatwierdzane na poziomie Wojewody.
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- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że ze strony samorządu było prowadzonych wiele 

czynności na tej drodze, wielokrotnie była ona sypana kamieniem, jednak firma „Morfeusz” 

podczas swojej ostatniej inwestycji dokonała zasypania ostatniego rowu odwadniającego, co

w tej chwili doprowadziło do „efektu pływania” nawierzchni tej drogi, która jeszcze pozo-

stała.

- Pan Jarosław Waszak dodał, że po obecnej zimie tej drogi nie będzie.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w sprawie tej drogi rozmawiano z przedstawiciela-

mi PKP, ale następnego dnia po spotkaniu przyszło faxem pismo o treści odwrotnie brzmią-

cej niż wcześniej ustalana. Dodał, że ta sprawa jest bardzo trudna.

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że należy mieć nadzieję, że skończy się to dobrze, bo rolni-

cy nie wiedzą jaka tam jest sprawa. Zaproponował postawienie znaków informacyjnych, aby

zła opinia nie ciążyła na samorządzie.

- Pan Piotr Dziubich dodał, że faktycznie na tej ulicy rowów nie ma, bo są zaorane.

- Pani Joanna Karmowska poprosiła o obcięcie krzaków w miejscowości Przewóz. Poinfor-

mowała także, aby podania złożone o znaki, które wpłynęły do Pana Domańskiego przenieść

do Pana Sekretarza.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że nie będą one brane pod uwagę w tym roku.

Ad. 11

– Pani  Joanna  Karmowska  po  stwierdzeniu  wyczerpania  tematyki  obrad  XXVII  sesji  Rady

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie XXVII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 11:31

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                       

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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